
Izvješće o rezultatima vrednovanja izvedenog programa održanog 25. listopada - 07. prosinca 2020. godine Edukacija za pripremu i polaganje ispita za poreznog savjetnika

Broj generiranih upitnika:11

Broj popunjenih upitnika: 7

Spol: 29 % muški - 71 m% ženski

Stečeni stupanj obrazovanja: 100 % VSS.

OCJENE PREDAVAČA

PREDAVAČ: 255   OCJENA:  4,48

PREDAVAČ: 162   OCJENA:  4,26

PREDAVAČ: 254   OCJENA:  4,67

PREDAVAČ: 145   OCJENA:  4,64

PREDAVAČ: 180   OCJENA:  4,38

PREDAVAČ: 157   OCJENA:  3,44

PREDAVAČ: 251   OCJENA:  4,11

PREDAVAČ: 276   OCJENA:  3,62

PREDAVAČ: 252   OCJENA:  3,05

PREDAVAČ: 100   OCJENA:  4,23

PREDAVAČ: 250   OCJENA:  4,94

PREDAVAČ: 253   OCJENA:  4,56

PREDAVAČ: 206   OCJENA:  4,69

GLOBAL INDEKS: 4,24

Što vas je potaknulo da upišete ovaj program?

Želja za stjecanjem dodatnih stručnih znanja.

Namjera polaganja ispita za poreznog savjetnika

Zelja za strucnim usavrsavanjem u polju poreza, priprema za ispit za poreznog savjetnika i pokretanje samostalnog posla.

Želja za daljnim usavršavanjem i novim spoznajama

Potreba za stručnim usavršavanjem u uvjetima nestabilnog tržišta i zakonskih regulativa.

preporuka od strane profesora

DODATNA OSOBNA EDUKACIJA U CILJU POVEĆANJA KVALITETE USLUGE KOJU MOGU PRUŽITI KLIJENTIMA



Dostupnost resursa: 4,67

Zadovoljstvo programom u cjelini: 3,83

Biste li ovaj program preporučili i drugima?  Vjerojatno da

Molimo vas iznesite svoje primjedbe i prijedloge koji se odnose na rad predavača:

Potrebno je više primjera ispitnih pitanja, kod svih predavača.

Mislim da edukacija nije dobro usklađena sa samim ispitom. Možda bi trebala biti više orjentirana na ispitna pitanja. Ukoliko to nije moguće, onda bi trebala biti koncipirana barem na način da se steknu konkretna znanja. Početak je bio 
jako dobar i zanimljiv. No nekad u pola programa predavanja su svela na dolovno čitanje zakona, što možemo i sami ili obrađivanjem tema koje nisu vezane uz ispitna pitanja, a nisu baš primjeniva ni u praksi / poslu s kojim se većina nas 
koji smo prisustvovali edukaciji susreće u svakodnevnom poslu. To vam stvori odjećaj da uludo trošite vrijeme, jer niti ste naučili nešto korisno nisti vam je pomoglo u pripremi ispita. Savjetovala bih da se bolje kooridininirate s komorom 
oko koncepta samih predavanja i da provjerite povremeno kakvi su predavači koje angažirate, koje teme obrađuju i na koji način. Moram priznati da na kraju nisam odslušala sva predavanja i uopće mi nije žao što sam ih propustila, 
makar sama edukacija nije malo plaćena.

Program je u cjelini interesantan i koristan, u nekim predmetima bi mozda trebalo malo vise staviti fokus na primjerima kakvi se mogu ocekivati na ispitu i u praksi, a manje na prolazenje cijelih zakona u teoriji.

Više primjera iz prakse i zadataka za rješavanje.


